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ZAPYTANIE 1/2022 

W związku z tym, iż w dniu 28 marca 2022 r. na komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki 
i Promocji Powiatu zadałem pytanie dotyczące powodu zwiększenia środków finansowych 
o kwocie 350000 zł. na inwestycje modernizacji drogi powiatowej nr 0286T na odcinku 
Szczukowice - Brynica w gm Piekoszów i nie uzyskałem odpowiedzi od członek zarządu Cezarego 
Majchra. W dniu 29 marca 2022 r. na komisji Budżetu i Finansów ponowiłem moje pytanie. 
Pracownik udzielający mi odpowiedzi zaznaczył, że nie ma pełnej wiedzy w tym temacie. 
W związku z powyższym proszę o udzielenie pełnej odpowiedzi na zadane przeze mnie na 
komisjach pytanie. Co było powodem zwiększenia środków finansowych na w/w inwestycje? 
Proszę o wskazanie kto wnioskował o zwiększenie środków i o jaki dodatkowy zakres prac 
wnioskowano. Proszę też o przedstawienie kosztorysu dodatkowych robót, z którego wynika 
konieczność zwiększenia środków finansowych o kwotę 350000 zł. 


